

GOLD COAST 黄金海岸



Southern Cross 4WD Rainforest and Wildlife Tour 四轮驱动车生态越野之旅

Enjoy 4WD along Hillside Tracks through eucalyptus together with a guided Rainforest Walk to a Tropical Waterfall and Tree Top Walk through Lamington National Park.

搭乘超大马力的豪华四驱车深入古老的热带雨林，在导游的带领下探索天然瀑布景点并穿越列入世界遗产名录的雷明顿国家公园，展开难忘的探险旅程。



Tweed River Crab Catching Cruise 翠儿河抓蟹之旅

Step aboard the Crab Catching Cruise for a fun and interactive activities based on crab catching cruise and you can try your luck at yabbie pumping and fishing.

登上舒适的观光船，通过各种活动了解澳洲独一无二的生活方式。航程中，你将有机会尝试钓鱼的乐趣或亲手捉螃蟹，发掘更多的自然界知识宝藏。



Dream World 梦幻世界

Australia biggest theme park, Dreamworld is happiness for the entire family. Brave the rides, meet your favourite DreamWorks heroes and discover culture as well as Australian wildlife at Dreamworld Corroboree.

作为澳洲最大的主题乐园，梦幻世界旨在为一家大小带来欢乐及笑声。您可挑战各种惊险刺激的游乐设施，与您喜爱的英雄人物见面，并到梦幻世界土著与野生动物体验区探索澳洲文化及野生动物。



Mt Nathan Winery 蓝藤酒庄

Visit Mount Nathan for wide range of products such as wine, honey wine and cocktail. They also can individualise their wine by putting their own pictures on the bottle.

在蓝藤酒庄你可尽情品尝葡萄酒、蜂蜜酒和鸡尾酒等特色佳酿。或到工作坊体验亲自制酒的乐趣，并把喜欢的照片贴在酒瓶上留做纪念。



Paradise Country Farm 天堂农庄

A great destination for families to experience an authentic Aussie Farm life. Visitors can feed the kangaroos, visit Koala Village and even see the skills of the master shearers in Sheep Shearing Show.

这是一个可让一家大小体验澳洲农场生活的好地方。游客可亲手喂食袋鼠、参观考拉村、观赏剪羊毛表演等等。



SkyPoint Observation Deck 天际景观台

SkyPoint Observation Deck is one of the Gold Coast most popular attractions. With stunning 360 degree panoramic views, it provides perfect location for visitors to experience the shimmering Gold Coast skyline.

天际景观台是黄金海岸最受欢迎的景点之一。这里提供无与伦比的360度视角，也是俯瞰黄金海岸海天一色的绝佳地点。

6D4N GOLD COAST MEGA FUN (ZGP)

6天4晚 黄金海岸乐翻天

Brisbane/ Gold Coast

布里斯本 / 黄金海岸



Day 1
Depart for Brisbane **↑** (1h) Gold Coast

Day 2 (L/D)
Arrival Brisbane **🚗** Gold Coast

- Depart for **Mt Nathan**.
- Visit to Mount Nathan Winery for wine tasting such as grape wine, honey-grape wines and honey-liqueurs. Try bottling your own wine with your picture put on a bottle.
- Enjoy fish n chips lunch then proceed to Gold Coast.
- Upon arrival, head to **SkyPoint Observation Deck** for a 360° degree viewing platform.

Day 3 (B/D)
Gold Coast : **Movie World**

- Upon arrival, depart for **Movie World**. Engage in photo taking session with your favorite movie and comic icons and enjoy a variety of coaster rides.
- Western set dinner at Hard Rock Café Surfers Paradise.

Day 4 (B/D)
Gold Coast : **Sea World**

- Spend a day at **Sea World** and observe marine animals at play. Visit the Seal Harbour, Dinosaur Island, Dolphin Cove, Penguin Encounter, Shark Bay, Polar Bear Shore and many more.

Day 5 (B/L/D)
Gold Coast : **Paradise Country Farm & Harbour Town**

- Enjoy a unique Aussie Outback experience at **Paradise Country Farm**. Get up close to baby animals and enjoy activities like the Stockmen & Sheep Dog Show.
- Great shopping at Harbour Town Shopping Outlet for quality retail brands.

Day 6 (B/L/D)
Depart for home **↑** (Box Breakfast)

第1天
出发前往布里斯本 **🚗** (1小时) 黄金海岸

第2天 (午/晚)
抵达布里斯本 **🚗** 黄金海岸

- 出发前往**蓝藤山**。
- 参观蓝藤酒庄，品尝各种红酒及亲自把照片印在自己的酒瓶上。回到黄金海岸前，享用午餐吃炸鱼排和薯条。
- 游览**天际瞭望台**，在360°度的观景望台，边喝咖啡边享受浩瀚景观。

第3天 (早/晚)
黄金海岸 : **电影世界**

- 出发前往**华纳兄弟电影世界主题公园**玩乐，和你喜爱的电影及动漫角色互动与合照。
- 晚餐在硬石摇滚餐厅享用西餐。

第4天 (早/晚)
黄金海岸 : **海洋世界**

- 在**海洋世界主题公园**内与各种海洋生物近距离接触。参观海豹港、恐龙岛、海豚湾、企鹅邂逅、鲨鱼湾和北极熊海岸等等。

第5天 (早/午/晚)
黄金海岸 : **天堂农庄 & 海港城**

- 在**天堂农庄**体验澳洲人牧农生活，与各种动物幼崽亲密互动，欣赏牧羊犬和牧民驱赶羊群表演。
- 前往海港城购物中心享受购物乐趣。

第6天
布里斯本 **↑** 返回家园



NIGHT(S) STAY 住宿

Gold Coast 黄金海岸 4N 晚



MEALS INCLUDED 膳食

4 Breakfasts 早餐 | 2 Lunches 午餐 | 4 Dinners 晚餐



MEAL HIGHLIGHTS 特选膳食

- Hard Rock Western Dinner 硬石摇滚餐厅西餐
- Seafood Buffet 海鲜自助晚餐



FEES INCLUDED 入门票

- A 150ml bottle of wine with own picture pasted on it (strictly for pax aged 18 and above)
赠送每人150ml澳洲葡萄酒，可在酒瓶上贴上自己的照片（仅限满18岁及以上的成人）
- Movie World 电影世界主题公园
- Sea World 海洋世界主题公园
- Paradise Country farm 天堂农庄
- SkyPoint Observation Deck with a cup of coffee 天际瞭望台及一杯咖啡

